
Toezegging bij de commissievergadering van Financiën en Bestuur, 14-02.

De laatste stand van zaken m.b.t. de onderzoeken van de rekenkamercommissie. De 
rekenkamer heeft destijds onderwerpen opgehaald voor onderzoek en hoe is hiermee 

omgegaan?
De griffier legt de vraag m.b.t. de laatste stand van zaken over de onderzoeken van de 

rekenkamercommissie voor aan de voorzitter van de rekenkamercommissie.

1. De in het voorjaar van 2022 opgehaalde onderwerpen (4 uit Laarbeek en 3 uit 
Gemert-Bakel) zijn met onze reactie op 12 juli besproken met de regiegroep. En dat 
leidde tot de keuze tot 2 onderwerpen:  

1a. Voorzieningenniveau i.r.t. woonlasten (voor beide gemeenten), en

1.b. (het door ons voorgestelde onderwerp) quick scan op de drie w-vragen van de 
programmabegroting (ook voor de beide gemeenten).

2. Bij brief van 14 oktober is deze keuze aan de beide raden medegedeeld +  de 
motivering van de 6 "afgevallen" onderzoeksuggesties; beide documenten zijn 
bijgevoegd. 

3. Intussen was er een start gemaakt met het onderwerp Voorzieningen: Memo van 1 
sept. aan de (inmiddels geformeerde) klankbordgroep + een digitale bespreking op 6 
sept. over de scope van het onderzoek. Vervolgacties: binnenkort wordt  een nadere 
verkenning (incl. onderzoeksopzet) van het onderzoek aan de klankbordgroep 
gestuurd, en vervolgens met haar besproken; daarna start het onderzoek dat we eind 
dit voorjaar verwachten af te ronden. 

4. De beide quick scans van de programmabegrotingen 2023 zijn in okt./nov. 2022 
afgerond en inmiddels in beide gemeenten toegelicht. In beide gemeenten zal het 
college er een vervolg aan geven, dit voorjaar. Wij wachten die ontwikkelingen af. 
Afhankelijk daarvan zullen we (in overleg met de regiegroep) bezien of een nieuwe 
quick scan op de programmabegroting 2024 nog nodig is of niet. 

5. In de beide quick scans zijn 2 nieuwe onderzoekacties aangekondigd:  

5.a Een vergelijkbare exercitie t.a.v. de Jaarstukken over 2022: de Rekenkamer zal 
hiervoor binnenkort met een voorstel komen



5.b. Aanvullende check op de relatie tussen vigerende beleidsnota's en de 
programmabegroting (zie punt 9 van de quick scan voor Gemert-Bakel); dit pakken 
wij waarschijnlijk parallel aan het traject 5.a op.

6. Daarnaast zal het tijdelijk stopgezette (en in tijd verschoven) onderzoek naar het 
subsidiebeleid t.a.v. de professionele organisaties worden voortgezet en dit 
voorjaar afgerond.

Wij verwachten rond mei/juni een nieuwe uitvraag bij de fracties te doen voor 
onderwerpen voor dit najaar en volgend jaar.


